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Skolebestyrelsesmøde   

Den 23.september 2024 19.00 – 21.00 

 

Fraværende: Mette 
og Line 

Ordstyrer: Aske Referat: AO 

Dagsorden 

Pkt. 1 kl.19.00 Godkendelse af aftenens dagsorden / b 
 

Pkt. 2 kl.19.05 Meddelelser fra skoleledelsen / o 
- økonomi 

Bibi gennemgår økonomi samt forskelle på vores afdelinger 
(Fritidsgården, SFO og skole). 
 

- Kapacitetsudvidelse 
Der kigges på elevprognoserne for det kommende skoleår. I 
prognoserne kan læses, at der er få børn i både Eriksborg- og 
Gødvadskoledistriktet i kommende skoleår. 
I 28/29 skal vi bruge 9 klasselokaler mere. SFO får igen 
pladsproblemer, udearealer , pres på faglokaler på 
Dybkærskolen og parkeringsmuligheder.  
Vi havde ønsket faglokaler samt et samlingslokale som fast 
byggeri..  
Bibi laver beregninger på, hvad det kræver af faglokalerne på 
Dybkærskolen, at Gødvadskolen vokser, samt, hvad det koster at 
drive SFO på tre matrikler. 
Vi vender tilbage til drøftelserne med kapacitetsudvidelse, når 
PU har haft workshop i næste uge. 
  
Meddelelser fra medarbejdere / o 
Der har været kulturuge - det var en succes. 
 
Meddelelser fra forældre /o 
Der er lavet et høringssvar ift. budget, som lægger sig op af de 
øvrige skolebestyrelser.  

Pkt. 3 
kl. 19.35 

Trivselsundersøgelse  
- Gennemgang med nedslag 

Trivselsundersøgelsen blev besvaret i foråret 2024. Lærere vil 
arbejde med undersøgelsen på kommende lærermøde. 

- Drøftelse af nedslag 
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Der skal arbejdes med, at toiletterne holdes rene for 
indskolingen. Der er brug for at arbejde mere med, at børnene 
gør rent efter sig selv. 
 
 

Pkt. 4 kl.20.20 UVM-undersøgelse (Undervisningsmiljø 
undersøgelse) 

- Gennemgang og drøftelse 
Gennemgang separat for indskoling og mellemtrin.  
Nedslag for 0.-3. klasse + 4.-6. klasse - “bliver du forstyrret af 
larm i timerne”. Mellem 20 og 30% svarer “ja, tit”. 
 
Drøftelser af hvordan Skolebestyrelsen kan videregive 
bygningernes forfatning til Kommunen. Der efterspørges 
billedmateriale til at dokumentere bygningsmæssigt slid. 
 

Pkt. 5 kl.20.40 Opfølgning på samarbejdet med klubben  
- brev 

Brevet, der er skrevet til Dybkærskolen ang. Klubben vises. 
Brevet er børn og forældres oplevelse af Klubben. Brevet sendes 
til Dybkærskolens skolebestyrelsesformand. 
Aske taler med Dybkærskolens skolebestyrelsesformand for at 
foranledige et møde. Det aftales, at Aske tager initiativ til at 
Aske og to til tre medlemmer deltager på et SB-møde på 
Dybkærskolen. Formålet med deltagelse på SB-møde på 
Dybkærskolen drøftes på næste SB-møde her.  

Evt. Kommunikation mellem SB-medlemmer 
Beslutningen udskydes til næste SB-møde  
 
Der er skolebestyrelseskursus d. 30.9 - Aske deltager.  

Pkt. 8 kl.20.55 Godkendelse af referat 
 

 
Kommende møder: 

Drøftelser af pauser, der blev taget lidt hul på det ifm. gennemgang af trivselsundersøgelsen 

- Thomas 

Markante forskelle i svarene fra Gødvadskolen og landsgennemsnittet - kan være relevant at 

kigge på og arbejde videre med. Det skal undersøges om der er markante forskelle. 

Forberedelse og drøftelse af, hvad formålet med at deltage på SB-møde ang. Klubben skal 

være. 

Afbud til kommende SB-møde: Jakob. 


